Erratum for Open File 8712
 
When this open file was originally released, it contained an error on page 196, in Figure 2B of the paper “The emerging Paleozoic gold district of central Newfoundland: New insights on structural controls and tectonic drivers of gold mineralization and preservation" by Honsberger et al. One of the thrust directions shown on this figure was incorrect.

If you downloaded this open file before July 22, 2020, you will need to download it again to obtain the corrected publication.

Erratum date: 2020/07/22


Errata pour le Dossier public 8712

[bookmark: _GoBack]Lors de la diffusion initiale de ce dossier public, il y avait une erreur à la page 196, dans la figure 2B de l’article «The emerging Paleozoic gold district of central Newfoundland: New insights on structural controls and tectonic drivers of gold mineralization and preservation», par Honsberger et al. Une des directions de chevauchement indiquées sur cette figure était incorrecte.

Si vous avez téléchargé ce dossier public avant le 22 juillet 2020, vous devrez le télécharger à nouveau pour obtenir la publication corrigée.

Date de l’errata : 2020/07/22

